
August Kitzbergi nimelise Gümnaasiumi Hoolekogu koosoleku 

PROTOKOLL 

Karksi-Nuia          30.09.2024 nr 7 

Algus 18.00, lõpp 20.00 

 

Osalesid: Jaak Israel, Meelis Rull, Liis Märtson, Airika Lainoja, Silvi Hannus, Ene Talu, Sigrit 
Teng, Piia Marjak, Adelle Laande, Eva Jassik 

Puudusid: Rando Ruusväli, Arvo Maling, Katrin Johanson 

Kutsutud külalised: - 

Külalised: - 

Koosoleku juhataja: Meelis Rull 

Protokollija: Airika Lainoja 

 

PÄEVAKORD: 

1. Vanematekogu koosoleku kokkuvõte ja edasised plaanid 
2. Kolmanda korruse mänguruumi remondi ülevaade 
3. Söökla remondi ülevaade 
4. Eelarve küsimused 
5. Kohapeal algatatud küsimused 
6. Hoolekogu järgmine koosolek 
 

Arutatud päevakorra punktid ja vastuvõetud otsused:   

1. Vanematekogu koosoleku kokkuvõte ja edasised plaanid 

Arutati/kuulati: Vanematekogu esimees Liis Märtson tegi ülevaate 2 nädalat varem toimunud 
Vanematekogu koosoleku teemade aruteludest ja kokkuvõtetest: 

• Ühe ürituse korraldamine noortele koostöös lapsevanemate, huvijuhi ja noorte 
endiga. Üritus plaanis kevadel. Projekti eestvedaja Vanematekogu liige Janika 
Ruusväli, kuid vaja oleks veel asjast huvitatud VK liikmeid sellesse projekti kaasa 
lööma. 

• Mänguruumi arengud ja rahaliste arvelduste hetkeseis – osad vanemad ei ole 
saanud aega, et panustada töö tegemisega, kuid oleksid valmis panustama rahaliselt.  

• Info Vanematekogu kohta ei ole veel hästi liikunud, arutelud kuidas seda veel levitada 
– plaanis teha VK kohta tagasisideküsimustik suunitlusega nii lapsevanematele kui 
õpetajatele. 

• Jõulukäterätiku kujundamise idee laste joonistustega. 



Toimus arutelu, et ehk võiks teha Vanematekogu tutvustava videoklipi üheskoos meediatunni 
õpilaste ja huvijuhiga.  

Otsustati: Tehakse VK tutvustav video, mida jagada Stuudiumis ning õpetajad saavad näidata 
klassikoosolekutel – vastutaja Liis Märtson ja Sigrit Teng. Koostatakse Vanematekogu kohta 
küsitlus Google Formsi keskkonnas – vastutaja Airika Lainoja  
 
 

2. Kolmanda korruse mänguruumi ülevaade 

Arutati/kuulati: Mänguruumi ehitustööd on läinud pikemalt ja ka kulud suuremaks, sest lisaks 
koridori kujundamisele mänguruumiks võeti ette ka sellega ühendatud pikapäeva klassiruumi 
remont. Kuna need ruumid on nüüd ühendatud suure ukseavaga, siis oleks klassiruumi 
tegemata jätmine tekitanud veidra ja inetu kontrasti.  
 
Kokku on praeguseks remonditud ühisel jõul üle 150m2 pinda. Hetkel tööd veel käivad, 
lõpetada on jäänud veel mõned elektritööd, mida tehakse järgemööda. Direktor saadab sinna 
vastavalt vajadusele abitöödele ka hakkajaid koolipoisse.  
 
Lapsed väga ootavad ruumi valmimist ning praeguse plaani kohaselt saab mänguruum laste 
kasutusse peale sügisvaheaeg. Eesmärk on, et kohe peale valmimist saab ka esmane mööbel 
sisse. Seejärel on plaanis teisel õppeveerandil teha seal valminud ruumis tänuüritus kõigile 
abistajatele ja toetajatele.  
 
Rahalisi vahendeid on hetkel puudu. Osad toetajad on ära langenud ning seega hetkel on üleval 
veel mitmeid arveid ehitusmaterjalide eest tasumiseks. Korduvalt on lapsevanemate poolt 
uuritud võimaluse kohta panustada projekti rahaliselt, seega arutleti, kas lapsevanematel on 
võimalik teha annetusi otse koolile. Direktor lubas edastada pangakonto rekvisiidid ning 
Hoolekogu esimees teha üleskutse Stuudiumisse.  
 
Otsustati: Saadetakse välja kiri võimalusega panustada rahaliselt Mänguruumi valmimisse.  
 
 
3. Söökla remont ja söömise korraldus õppeaasta alguses 

Arutati/kuulati: Tööd edenevad plaanipäraselt. Hetke seisuga on ehitajalt info, et vaheajal 
saab köögi ja söökla tagasi kolida ning peale vaheaega saavad õpilased tagasi sööklasse sööma.  
 
Vahepealne ajutine toitlustamine on sujunud üllatavalt hästi. Aula on söömiseks küll veidi liiga 
kitsas, aga muus osas pole suuri probleeme esinenud.  
 
Otsustati: - 
 
 

4. Eelarve küsimused 

Arutati/kuulati: Direktor Jaak Israel tutvustas AKG 2025. aasta eelarvet. Kogumaht veidi alla 
2 miljoni euro ning üldjuhul on sarnane eelmise aasta eelarvele.  
 



Õpetajate palgad on kasvanud, kuid valla palgal olevate töötajate (abiõpetajad, sekretär, 
tugipersonal jne) palgad pole tõusnud mitu aastat. Seega on tehtud ettepanekuid nende 
tõstmiseks.  
 
Kooli ametikohtade struktuur on juba tõmmatud võimalikult koomale ja igatepidi ära 
optimeeritud ning sealt kokkuhoiukohti enam tekitada pole võimalik.  
 
Eelarvele lisatud ettepanekud lisakulutusteks: 

• G4S nõue ATS puldi puuduste kõrvaldamiseks ja uuendamiseks - 5600€ 
• Jõusaali seadmete uuendamine – ca 15 000 – 20 000€ 
• Spordikomplekti välisfassaadi parandamine/uuendamine, kuna krohv koorub – 

hinnapakkumised küsimisel. 
• Staadioni teivashüppeala uuendamine seoses 12.-13.juuni 2025 Karksi-Nuias  toimuva 

TV 10 Olümpiastarti finaaletapiga. Olemasolevad korralikud matid (6tk) annetatakse 
Abjale. Projekti maksumus ca 18 000€ 

 
Otsustati: Hoolekogu on eelarvega tutvunud ja küsimustele vastused saanud. 
 
 
5. Kohapeal algatatud küsimused 

Arutati/kuulati: - 
 
Otsustati: - 
 

 

6. Hoolekogu järgmine koosolek 

Arutati/kuulati: Pakuti välja järgmise Hoolekogu toimumisajaks teisipäev, 3. detsember kell 
18.00 ning Vanematekogu koosoleku toimumisajaks sellest kahe nädala jagu varasem aeg ehk 
teisipäev 19. november kell 18.00.  

Otsustati: Järgmine hoolekogu koosolek toimub teisipäeval, 3. detsembril kell 18.00 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/         /allkirjastatud digitaalselt/  

Meelis Rull             Airika Lainoja   

Koosoleku juhataja          Protokollija 

 


